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«Ναι μεν, αλλά». Η άποψη της ΟΦΑΕ για την
μίσθωση φορτηγών

2019/12/18 20:03 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

«Δίνει κάποια ευελιξία, δεν λύνει το πρόβλημα». Απαντώντας σε ερώτηση του
metaforespress.gr σχετικά με την διάταξη για την μίσθωση φορτηγών που περιέχεται
στο νομοσχέδιο του υπουργείου Μεταφορών για τα υδατοδρόμια, ο πρόεδρος της
ΟΦΑΕ Απόστολος Κενανίδης κράτησε κάποιες αποστάσεις.

Αποτελεί μια εναλλακτική, αλλά δεν λύνει οριστικά το πρόβλημα του 
γηρασμένου στόλου των ελληνικών φορτηγών, άφησε να εννοηθεί ο κ. Κενανίδης,
στο 5ο συνέδριο του ITS Hellas.

Σύμφωνα με στελέχη της ΟΦΑΕ, αρκετοί Έλληνες μεταφορείς (μεμονωμένοι ή μικρές
εταιρείες) δεν θα μπορέσουν να κάνουν χρήση του μέτρου, λόγω μειωμένης
ρευστότητας.

“Η ΟΦΑΕ συνεχίζει τις ενέργειες για την εύρεση αποτελεσματικών λύσεων στο θέμα
της ανανέωσης του εθνικού στόλου οχημάτων, δίνοντας έμφαση στον αντίκτυπο για
το περιβάλλον και την ανάγκη εναρμόνισης με την ευρωπαϊκή περιβαλλοντική
πολιτική”, αναφέρουν.


